
Vragen VVD-fractie

R&E

Keyport
 Zichtbaarheid en branding is een van de nieuwe programmalijnen. Waarom is hier de 

afgelopen jaren onvoldoende aandacht voor geweest? Gaat het hier om de 
bekendheid van ‘Keyport’ of de regio? Wie is precies de doelgroep?

 In hoeverre is het economisch profiel van de Keyport regio duidelijk genoeg 
afgebakend? 

 Is met de provincie besproken om Keyport als ‘campus’ aan te merken binnen de 
provincie? 

 Waarom is de bijdrage van de provincie nog niet bekend?
 Waarom wordt slechts 2,47 per inwoner beschikbaar gesteld? De multiplier is immers 

7,9. 
 In 2022 en 2024 volgt een midterm review, in 2025 zal elk van de strategische 

doelstellingen voor 50% behaald moeten zijn. Wanneer een van die doelstellingen 
niet behaald wordt, gaat de bijdrage van 2,47 dan omhoog om de doelstellingen te 
behalen of juist omlaag omdat die doelstelling dan losgelaten zal worden?


